
Referat af møde hos Jes d. 13.6.20 –  tilstede Jes, Finn og Kaja 
 
Jes havde disket op med både kage og franskbrødsmadder, så vi startede med kaffen og fik styr på 
verdenssituationen, sådan da.  
 
Der er været stor opbakning omkring tiderne i svømmehallen, så vi udvider med 1 dag til næste år. 
Så der skal bestilles 5 x svømmehal til næste vinter, og vi håber på, at tiderne bliver som følger: 
 
Lørdag d. 7.11.  
Lørdag d. 5.12.  
Lørdag d. 9.1.   
Lørdag d. 6.2.  
Lørdag d. 6.3.  
alle dage fra kl. 15-17.00 
 
Bankerne har, som noget nyt, indført, at små foreninger skal betale et årligt gebyr på kr. 750,00 !! Vi har 
derfor i bestyrelsen i samarbejde med Jutlander Bank besluttet, at kontoen fremover ikke er nogen 
foreningskonto, men bliver en privat konto, som følger kassereren.  Det er så lykkedes at få gebyret ned i 
kr. 150,00 i år, men fra næste år ville vi skulle betale det fulde beløb, hvis kontoen fortsætter som 
foreningskonto. Banken er i gang med at lave det om.  
 
Der er aftalt tingmøde til d. 28.6.2020 kl. 13.00 hos Lise på Jægerhuset.  Den er indkaldt med kort varsel, 
pga Coronasituationen. Vi vil gerne have tingmødet afviklet inden sommerferien, og håber på, at det kan 
lade sig gøre uden protester. Vi afventer. 
 
 
 
 

 


